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Fatsa Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Tayfun Karataş; Cumartesi günü yapılan ‘Fatsa Doğa
ve Çevre Derneği’ kongresine katılmış ve konuyla ilgili bir sosyal medya paylaşımı yapmıştı.Kar
ataş yaptığı paylaşımda şu görüşlere yer vermiştir: “Cumartesi günü yapılan Doğa Derneğinin
genel kuruluna katıldım. Genel kurul sonunda yönetim kuruluna seçilen tüm arkadaşlara
görevlerinde başarılar dilerim. Genel kurul esnasında yapılan sunumlar ve raporları yakından
inceleme şansına sahip olduk, bu raporları bizlere hazırlanmasında emeği olan herkese
teşekkür ederiz... 
Sunumda dikkatimizi çeken ve bizleri derinden üzen sonuçlara şahitlik ettik... Şunu açıkça
söyleyebilirim, her türlü yer altı kaynağının ülke ekonomisine kazandırılmasının doğru olduğunu
söyledim ve söylemeye devam edeceğim ama bazılarının ise insan sağlığını tehdit etmesi,
insan sağlığının bir kazancın altında yer almasını bir Fatsalı olarak kabullenemiyorum... Yakın
süreçte güzel ilçemiz Fatsa’nın etrafını Hilal gibi saracak olan sondaj çalışmalarının doğru
OLMADIĞINI buradan söylemek isterim... Pek tabi ki yer altı kaynaklarını çıkartalım ekonomiye
kazandıralım ama bunu insan sağlığını tehdit edecek model ile değil... 
Sayın Cumhu-rbaşkanımıza eğer doğru aktarıldığı takdirde onun da buna müsaade
etmeyeceğinden şüphem yok... Sonuç olarak bu kazanç, insan sağlığının üzerinde sayılamaz...
Amacım bağcıyı dövmek değil üzüm yemektir... Unutmayalım ki; bize atalarımız yaşanabilir bir
Fatsa bıraktı, bize bırakılan bu emaneti bizlerde sağlıklı bir şekilde çocuklarımıza
bırakmalıyız...”
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